
Referat fra SAS Sejlklubs ordinære generalforsamling 25. februar 2020. 

 

Deltagere: Bestyrelsen, båd udvalget og sekretæren samt 2 medlemmer. 

Formanden bød velkommen og gik over til punkt 1 på dagsordnen. 

1. Valg af dirigent og referent 
Bestyrelsen foreslog Jan Lek Larsen til dirigent og Jens Larsen til referent 
Blev godkendt med applaus og dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt. 
 

2. Formandens beretning 
Formanden konstaterede at klub båden i 2019 var flittigt benyttet. 
Hverken den årlige dyst LLB/SAS/SIF og ISC blev for 2019 ikke gennemført. Vil prøve igen at 
få det i 2020. ASCA/WASC blev ikke med deltagelse fra SAS. 
SAS sejlklub afholdt 50 års jubilæum i marts med en fest. 
Nyt booking system til båden, 73 bookinger i 2019. 
Desuden skal båden i 2020 have repareret et par småting inden søsætning. 
Det var ikke tilfældet og den blev godkendt med applaus 
 

3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 
Kassereren gennemgik regnskabet (se vedhæftede regnskab og budget) og spurgte, om der 
var spørgsmål. Gert uddybede punktet KTIS. 
Det var ikke tilfældet og det blev godkendt med applaus. 
  

4. Fastsættelse af kontingent for 2019 
Bestyrelsen forslog uændret (40 kr./måned via løn træk - 480 kr./år indsat på bankkonto for 
pensionister og eksterne). Godkendt med applaus 
 

5. Valg af Bestyrelsesmedlemmer 
Både næstformand og kasserer var på valg og de accepterede genvalg. Der var ingen 
modkandidat, så begge blev valgt med applaus 
 
Bestyrelsen består af: 
Formand  -  Stig Brenøe. 
Næstformand  - Ole Nørskov-Nielsen. 
Kasserer  -  William Lütz. 
 
Desuden båd udvalg: 
Gert Skov Rasmussen og Jan Lek Larsen. 
Sekretær: 
Jens Larsen. 
 



6. Valg af revisor 
Gert Skov Rasmussen var på valg, modtog genvalg og blev valgt med applaus. 
 

7. Årets aktiviteter: 
a. SIF/LLB/SAS regatta – dato kommer. 
b. ASCA/WASC i Lissabon– afholdes 13-17. oktober. Tilkendegivelse snarest. 
c. ISC – afholdes i 2020 i Sverige – dato kommer. 
Tilmeldinger at alle aktiviteter sendes så snart der er konkrete informationer – hold øje med 
hjemmesiden og facebook. Vi mailer også. 
 

8. Behandling af indkomne forslag: 
Fra bestyrelsen – ingen forslag. 
Fra medlemmerne – ingen forslag. 
 

9. Eventuelt. 
Stig var kontaktet om demo af polermiddel, vil kontakte personen for at høre mere. 
Gert var kontaktet om muligt rulleforstag, vil se på priser og omsyning af sejl. 
Udkast til kursus for opfriskning af sejladsregler. 
Søren Stig Jakobsen spurte om opsætning i FACEBOOK, blev løst. 
William spurte om tidligere info om klub tøj, Ole kunne svare at ved nærmere kontakt var 
priserne ændret ret markant. 
Lidt løst og fast. 
 

Generalforsamlingen blev afsluttet og dirigenten takkede for god ro og orden og vi gik over til den 
efterfølgende spisning. 

 

Godkendt af dirigenten 


